
FOTO KINO KLUB UČ SE PREDSTAVLJA

Ljubezen do fotogtafije
Te dni, točneje v začetku decembra, smo

bili priča izredno zanimivi razstavi fotogra-
fij, ki so jo pripravili člani foto kina kluba
UČ. Razstavljali so v prostorih KS Krim,
od koder so fantje in dekleta tudi »doma«,
tam imajo namreč svoje prostore z vso
(skromno) opremo, ki jo potrebujejo za
svoje delo.

Razstava je imela precejšen uspeh, kar
lahko hitro ugotovimo, če pogledamo v
zvezek, kamor so obiskovalci zapisali svoje
vtise. Naj povemo še to, da je slike za
razstavo selekcioniral priznani mednaro-
dni mojster fotografije Janez Korošin.
Izbral pa je fotografije osmih avtorjev in
sicer Petra Kosmača, Boruta Abrama,
Aleša Arharja, Aleša Fevžerja, Francija
Suhadolnika, Duška Božiča, Iztoka Pado-
vana in Miroslava Iliča.

Vendar pa je bila ta razstava le delček
bogate ustvarjalnosti in rezultatov dela čla-
nov kluba.

Kako se je pravzaprav porodila ideja o
foto kino klubu?

»Začelo se je nekega lepega dne na Li-
vadi«, se je zasmejal Niko Arnerič, ki je
nekakšna duša kluba že od samega začet-
ka. »Pravzaprav smo bili sprva ena izmed
sekcij OO ZSMS Krim, šele nekako leta
1980 smo se registrirali kot klub. Prej,
torej kaka štiri leta, stno imeli temnico in
vso opremo v prostorih OŠ Oskar Ko-
vačič, no, zdaj smo že pet let tu v prostorih
KS. Na začetku nas je bilo približno dvaj-
set, torej skoraj še enkrat več, kot nas je
zdaj. V glavnem smo ostali stalni člani, z
novimi mladimi kadri se ne moremo pre-
več pohvaliti. Seveda smo vsakega veseli,

ki hoče postati naš član, vendar se mi zdi,
da mladi prehitro obupajo, saj je treba
precej ljubezni do fotografije, časa, volje
in ne nazadnje tudi denarja iz lastnih
žepov«.
Vam finančno nihče ne pomaga?

»Večino denarja dobimo od članarine«,
je povedal Borut Abram, predsednik klu-
ba. »Ko smo še delovali kot sekcija, nam je
pomagala tudi krajevna skupnost, sedaj pa
tudi ta ne več, ker tudi sami nimajo denar-
ja. Zadnje čase smo precej sodelovali s
komisijo za kulturo pri KS Krim, zato
naskrivaj pričakujemo od tam kakšen di-
nar. Če pa potrebujemo material in če ni
drugega izhoda, moramo lepo seči v svoje
žepe...

Slikamo tudi po šolah, vrtcih in po raz-
nih prireditvah, potem prodamo slike,
vendar to pomeni marsikatero noč prebiti
v temnici. Na ta način smo si tudi kupili
večino opreme, toda to je bilo v študent-
skih letih, sedaj je vedno manj časa.«
Imenujete se foto KINO klub, kaj pred-
stavlja vaša kino dejavnost?

»Tudi ta je nekoč bolj pridno delala, kot
mi vsi«, pravi Niko. »Vso opremo smo
imeli izposojeno, kino projektor sprva od
OŠ Trnovo, nato pa od ZTKO v naši
občini. Zanje smo tudi posneli nekaj doku-
mentarnih športnih filmov. Za lastno zaba-
vo pa smo posneli kratki igrani film, dolg
vsega tri minute in pol. Vedeti je treba, da
je material izredno drag, poleg tega pa se
ga niti ne dobi pri nas. Lep primer so
žarnice za projektorje, katerih nismo niti
videli že precej časa. No, ko smo bili še
pridni in opremljeni, smo si marsikdaj tu v

dvorani KS zavrteli kak film, ki jih posoja-
jo v kinoteki v Zagrebu, pa tudi v Ljubljani
se jih da dobiti. Zdaj je tudi ta hec postal
izredno drag, pravzaprav niti ne vem, koli-
ko stene izposoja, vendar zagotovo vem,
da si tega ne moremo več privoščiti«.

Tudi po šolah in delovnih organizacijah
so imeli projekcije in pravijo, da bi to še
delali, če bi se dobile žarnice za projek-
torje...
Aktivnost je seveda usmerjena na fotogra-
fijo, na tem področju so dosegli tudi največ
uspehov.

Najbolj so ponosni na tri zlata odličja z
republiških mladinskih razstav. Na teh raz-
stavah so dobili tudi nekaj srebrnih in bro-
nastih odličij, sodelovali pa so tudi na več
zveznih in mednarodnih razstavah, npr.
razstavi Zlatno oko v Novem Sadu, na
Zagrebškem Salonu fotografije, član kluba
Peter Kosmač pa se je predstavil s svojimi
fotografijami tudi že v tujini. Pred kratkim
pa so razstavljali tudi na razstavi fotogra-
fov treh dežel, Italije, Avstrije in Jugosla-
vije.
Kakšne cilje pa ste si zastavili za bodo-
čnost?

Niko: »Seveda želimo delati čimboljše
fotografije in se z njimi tudi predstaviti na
razstavah. Poleg tega pa si prizadevamo za
širjenje ljubezni do fotografije med mlade
in upam, da bo to naše prizadevanje rodilo
sadove in bomo dobili kakega novega
člana«.

Še marsikaj bi lahko povedala o foto
kino klubu UČ, o tem, kako krasni fantje
so, pa o tem, koliko entuziazma je v njih,
vendar mislim, da bo bolje, da jih sami
pobliže spoznate, saj pot do njih ni težka.
Sestajajo se vsak četrtek ob osmih zvečer v
prostorih KS Krim, Pot k Ribniku 20.

Stopite tja in pokukajte v njihovo temni-
co in zagotavljam vam, da vas bodo toplo
sprejeli! RENATA AŽMAN


